
Spoznavanje lokalnih podjetij 

 

 

V okviru projekta so učenci spoznavali lokalne podjetnike. Na teh srečanjih so aktivno sodelovali v pogovoru 

z vodjo podjetja. Zatem so učenci spoznavali podjetja - s čim se ukvarjajo,  z organizacijo dela, s  trženjem in 

z njihovimi  podjetniškimi izzivi.   

Spoznavanje lokalnih podjetij je postala izobraževalna in informativna izkušnja za učence, saj jim je 

omogočila vpogled v svet podjetništva, gospodarstva ter različnih poklicev.  

Z obiskom podjetja so učenci lahko spoznali, kako podjetje deluje, kakšne izdelke ali storitve ponuja ter se 

pogovarjali z direktorjem podjetja. To jim je pomagalo razumeti, kako podjetja prispevajo k lokalni ekonomiji. 

Večina podjetnikov iz lokalnega okolja je prišla na šolo kot gostujoči govorniki. Z učenci so delili lastne 

izkušnje, jim razložili, kako so začeli delovati s svojim podjetjem, in odgovarjali na vprašanja. 

S temi aktivnostmi so učenci spoznali, kako lokalna podjetja delujejo ter kako se vključiti v svet dela in 

podjetništva v prihodnosti. 

Tako so učenci spoznali delovanje naslednjih podjetij: 

 torek, 3. 10. 2023, podjetje Schloffer in Drevenšek d. o. o.,  

 torek, 10. 10. 2023, Plesna šola Samba, 

 sreda, 11. 10. 2023, podjetje Čebelarstvo Vidovič, 

 torek, 17. 10. 2023, muzej Pangea, 

 torek, 7. 10. 2023, Diahem d.o.o.  

 

V nadaljevanju sva zbrali še nekaj misli in fotografij sodelujočih učencev: 

 

Podjetje Schloffer in Drevenšek (Simona in Robert Drevenšek) 

 

V torek, 3.10., je moj ati Robert Drevenšek prišel v šolo predstavit njegovo pot do uspeha v podjetništvu. 

Ta ura mi je bila zelo všeč, ker sem poslušal, kako je moj ati razlagal to zgodbo vsem v razredu, ne 

samo meni. Kot po navadi je vse razložil zelo dobro in razumljivo. V perspektivi gledalca in poslušalca 

upam, da je bila njegova predstavitev všeč vsem. 

Val Drevenšek, 8. a 

 

V torek, 3. 10., je na našo šolo prišel Robert Drevenšek, ki nam je povedal par besed o podjetništvu. Povedal 

nam je tudi, da mu na začetku ni vse uspelo po pričakovanjih, a je še vedno vztrajal in nadaljeval z 



ustvarjanjem svojega podjetja. Povedal nam je tudi o svojih začetkih in da če želimo imeti svoje podjetje, 

moramo biti vztrajni in potrpežljivi. Četudi nam ne bo takoj uspelo, naj nadaljujemo. Ta dan mi je bil zelo 

zanimiv, saj smo se zelo dosti novega naučili in upam, da bo še več takšnih dni.  

Jaša Čeh, 8. a 

 
V torek je na našo šolo prišel Robert Drevenšek, ki nam je predstavil svoje podjetje, kako je začel, ideje … Pri 

tem pouku smo se veliko naučili o podjetništvu. 

 Teo Kaučevič, 8. b 

 

V torek, 3. 10. 2023, nas je prišel obiskat g. Drevenšek med 8.20 in 9.15. Obiskal nas je predvsem zato, da bi 

nam predstavil, kako je postal uspešen podjetnik. Gospod se nam je v uvodu najprej predstavil,  nato pa 

nam predstavil svojo življenjsko pot - vse od obiskovanja srednje šole do danes. 

V predstavitvi nam je opisal svoje začetke podjetništva, ki niso bili lahki. Z vztrajnostjo in s trdim delom mu 

je uspevalo  dosegati vsako leto boljše poslovne rezultate, na katere je zelo ponosen. 

          Hana Šoštar, 8. a 

             

 

Plesna šola Samba (Natalija Banovič) 

 

V torek, 10. 10. 2023, so se nam prišli predstavit plesalci  PLESNE ŠOLE SAMBA. Najprej smo se dobro razgibali 

in  se ogreli. Nato smo se naučili koreografijo; bila je dokaj lahka. Pri tem smo uživali in jo tudi skupaj zaplesali. 

Ob koncu so nam zaplesali še plesalci in vsak od nas je bil navdušen. Predstavitev je privabila učence, da bi 

začeli plesati le za hobi in pri tem uživali. Meni je bila predstavitev izjemno všeč, ker tudi sama treniram ples 

in pri tem zelo uživam. Gospa Natalija je na koncu odgovarjala na naša vprašanja in izvedeli smo veliko 

zanimivega o njenem podjetju.  



                                                                                                                                        Martina Strgar, 8. b 

 
V torek, 10. 10. 2023, se nam je na šolo prišla predstavit Plesna šola Samba. Prišlo je nekaj plesalcev in 

učiteljici. Najprej smo se vsi zbrali v naši telovadnici in se s plesalci začeli ogrevati. Nato smo se še naučili 

koreografijo, ki so jo vsi plesalci zaplesali na koncu plesne sezone na njihovem nastopu. Ta koreografija se 

mi je zdela kar lahka. Ko smo že vsi znali  plesati, smo najprej zaplesali skupaj, nato pa še posebej punce in 

posebej fantje. Po tem so nam plesalci pokazali še eno njihovo koreografijo, ki mi je bila kar všeč. Na koncu 

so še razdelili prijavnice za njihovo šolo.  

                                                                                                                                                     Lili Trop, 8. a 

  

 

Čebelarstvo Vidovič (Jože Vidovič) 

 

Čebelarstvo Vidovič se nahaja v naselju Apače na Dr. polju v občini Kidričevo. Sedanji lastnik podjetja Jože 

Vidovič je v mladih letih med šolskimi počitnicami vedno raje zahajal k največjemu slovenskemu čebelarju 

Janku Pislaku. Pisalo se je leto 1993, ko je Janko Pislak g. Jožeta Vidoviča povabil k sebi v službo. Ta prelomnica 

je njegovo življenje dokončno zaznamovala. Z Jankom je sodeloval vse do leta 2013, ko je gospod Pislak umrl. 

Jože je še eno leto ostal v njegovem podjetju. Vendar se je po tiho odpirala želja po samostojni poti. In tako 

se je leta 2014 odločil za samostojno pot. Najprej si je nabavil 60 novih panjev in jih sproti dodal še 36. Leta 

2015 je tudi uradno registriral vzrejo matic. Sedaj jih ima kar 220. 

Podjetje proizvaja številne izdelke: 

 med (hojev, cvetlični, akacijev, gozdni, kostanjev),  

 matični mleček, 

 cvetni prah,  

 propolis,  

 vosek … 



Predstavitev mi je bila zelo všeč, saj sem izvedel veliko novega in zanimivega. Še posebej mi je bilo všeč to, 

da je mladostno strast spremenil v svoj poklic. 

                                                                                                                                                    Blaž Bedenik, 8. b 

 

 

 

Muzej Pangea (Vili Podgoršek) 

 

Učenci smo v sklopu naravoslovnega dne obiskali muzej, kjer smo si najprej ogledali minerale in fosile  sveta 

in Slovenije. Razporejeni so po vsebinskih sklopih. Najstarejši primerki so iz predkambrija, nakar sledijo fosili 

iz posameznih obdobij. Razstavljeni so tako, da je mogoče narediti primerjavo med primerki sveta in 

Slovenije. Konec ogleda smo si popestrili še z delavnico, kjer smo se  lahko naučili preparirati kamnine. Ob 

koncu smo imeli še pogovor z lastnikom muzeja in dobili zanimive informacije o nastanku muzeja, koliko let 

je gospod urejal zbirke in  na kakšen način širi svoje znanje ljudem iz okolice, celotne Slovenije in celo tujine, 

saj velja njegova zbirka za največjo zasebno zbirko v Sloveniji.  

                                                                                                                                Arandjela Horvat, 8. b 



            

 

Podjetje Diahem d.o.o. (Vesna Vuk Bedenik) 

 

Vesna Vuk Bedenik (moja mama) se je spraševala, kaj bi počela v življenju. Odločila se je, da bo farmacevtka. 

To delo se ji je zdelo elegantno in lahko. Po končani  srednji farmacevtski šoli se je odločila, da se bo vpisala 

na študij biomedicine. Po študiju se je zaposlila kot vodja histološkega laboratorija v UKC Maribor. Med 

opravljanjem svojega dela se je srečevala z različnimi predstavniki podjetij. Ugotovila je, da bi ona bolje 

predstavila laboratorijske izdelke. Tako se je odločila, da to preizkusi tudi v praksi. Skupaj s soinvestitorjem 

je leta 2015 odprla podjetje Diahem d.o.o. Začela je popolnoma sama. Ko je ugotovila, da ji sanje uspevajo 

in podjetje finančno raste, se je ob njej zaposlil še njen mož (Boštjan), ki je prevzel vso logistično podporo. 

Leto kasneje se je podjetju pridružila še njena sestrična (Polona), ki je zaključila magisterij mikrobiologije. 

Danes, po osmih letih, je podjetje prisotno v vseh slovenskih laboratorijih. Diahem ima tudi zunanje službe, 

kot so serviserji, računovodstvo in odvetniška služba. 

                                                                                                                                          Blaž Bedenik, 8. b 

 

Danes smo imeli ponovno predavanje o podjetništvu. Prvo uro se je cel osmi razred zbral v skupnem 

prostoru. Nato je prišla gospa Vesna Bedenik. Mi smo jo poznali kot mamo učencev Blaža in Roka. Povedala 

nam je o svojih začetkih, ovirah, navdihih in postopkih trgovanja. Začela je tako, da je pomagala družini na 

kmetiji. Odločila se je, da noče delati vse življenje na kmetiji, zato se je šolala. Opravila je osnovno šolo, 

gimnazijo in fakulteto. Zanimala jo je medicina. Ustvarila je pripomočke, ki pomagajo v medicini. Povedala 

je, da je ponosna na znanje, ki ga je pridobila. Dala nam je vedeti, da se učimo vse življenje. Potem nam je 

tudi povedala, kako začeti s svojim podjetjem. »Ključ do uspeha sta ekipno delo in sodelovanje,« nas je 

naučila. Bistvo njene zgodbe je, da se učimo vse življenje. Tako se je tudi končala njena zgodba.  Ob koncu 

ure smo se gospe iskreno zahvalili. Občutek imam tudi, da po dveh urah predavanj marsikdo izmed nas želi 

postati podjetnik. 



                                                                                                                                       Miha Barovič, 8. a 

 

Danes je bil poseben dan. Mama mojega prijatelja je prišla v šolo in predstavila svoje podjetje. Začela je z 

delom na kmetiji. Njene sanje so bile, da bi delala kot farmacevtka. Po končani šoli si je mislila, da se ne bo 

več učila, a opravila je tri šole in se še dalje uči. Preden je začela s podjetništvom, je morala imeti vse 

načrtovano. Moraš vztrajati, dokler ti ne uspe. Vprašati se moraš, kaj ljudje potrebujejo in kako biti najboljši 

na trgu. Danes je solastnica podjetja. Je zelo vesela in ponosna. Pomaga ji vsa družina. Ta dan mi bo ostal 

eden izmed navdihujočih. 

                                                                                                                                          Matic Barovič, 8. a 

 

                            


